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Närvarande  

  

Ledamöter: Astrid Kågedal  ordf. (SPF Seniorerna)  

Marianne Elinsdotter (PRO) 

Maris Sedlenieks (SPF Seniorerna) 

Boel Holst (PRO) 
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Seniorerna)    

 Ann-Katrin Sundman (SPF Seniorerna) 

Kersti Hjelm (SPF Seniorerna) 

 

Frånvarande:  Haldo Andersson v. ordf. (PRO) 

 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   

Christina Lindström, controller 

beställarenheten  ÄO 
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§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande Astrid Kågedal öppnar mötet och det konstaterades 

snabbt att tekniken inte var på vår sida idag. Vi lyckades inte 

genomföra det digitalt, därför gör vi det i skriftlig form. Vi kunde 

inte föra ett normalt samtal, men tog upp några frågor vi tyckte 

var viktiga, alla var pålästa och förberedda. 

 

§ 2  Val av justerare 

 Eftersom mötet sker skriftligt anser vi alla som justerare. 

  

§ 3 Godkännande av dagordning  

Pensionärsrådet godkänner dagordningen  

 

§ 4  Anmälan om justerat protokoll från 14 september 2020 för 

Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 22 oktober 

2020 

Pensionärsrådet går igenom ärende 8-27 

 

Ärende 8) Månadsrapporten september 2020 

Månadsrapport visar på stora överskott. Vi vet ju vad det beror 

på, men vi vet också att det finns behov av ytterligare pengar 

inom äldreomsorgen, vi anser att överskottspengarna på något vis 

bör gå till de äldre som på olika sätt fått avstå mycket denna tid. 

 

Ärende 9). Förlängningar av avtal med Humana avseende driften 

av Sjöstadsgårdens vård- och omsorgsboende 

Pensionärsrådet stödjer förvaltningen förslag 

 

Ärende 10) Förlängning av avtal med Vardaga avseende driften 

av Sofiagårdens vård- och omsorgsboende 

Pensionärsrådet stödjer förvaltningen förslag. 

 

  Ärende 12) Inkomna medborgarförslag  

Pensionärsrådet stödjer förslaget som syftar till att förbättra 

säkerheten för fotgängare på vägen längs med Årstaviken. 

 

Ärende 21) Remiss av Stockholms stads EU-policyarbete inom 

området digitalisering 

Remissvaret tar inte upp den vanliga människan i datasamhället 

tillräckligt mycket. Många tvingas in i att använda system som de 

inte klarar av och därför misslyckas med. Det gäller inte bara 

äldre människor och hänsyn måsta tas till människors vardag. 
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Ärende 22) Förslag till detaljplan för van der Huff 8 m.fl. i 

stadsdelen Södermalm, S-Dp 2017-06896  

Pensionärsrådet stödjer förvaltningens svar om att det är viktigt 

att behålla de gröna lungor vi har på Södermalm. Södermalm har 

en stor befolkning som bor tätt, alla små och stora grönområden 

som finns bör bevaras. Pensionnärsrådet stöder 

stadsdelsförvaltningen i att Tjurbergsparken är en olämplig plats 

för bebyggelse. 

 

§ 6 Information från avdelningschefen 

 Odini informerade om att det har gått lugnt till efter det 

att regeringen hävde besöksstoppet den 6 oktober, att 

använda sig av besöksvärdar ha visat sig framgångsrikt i 

att få anhöriga och besökare att följa de 

rekommendationer och rutiner vi tagit fram.  

 I helgen sände SR (Sveriges Radio) ett radioreportage 

från förvaltningens äldreboende Kulltorp gällande de nya 

besöksrutinerna. https://sverigesradio.se/artikel/7565541 

 De öppna mötesplatserna för Södermalms seniorer, 

Nytorgsträffen och Tanto aktivitetscenter, öppnar igen 

den 6 oktober 2020. Träffpunkterna erbjuder aktiviteter 

som är anpassade efter Folkhälsomyndighetens 

rekommendationer och har därför begränsat antalet 

deltagare.  

 Stadens centrala krisledning har tagit beslut att 

verksamhetschef för särskilt boende för äldre ges mandat 

att vid konstaterad smitta av covid-19 på boendet, med 

stor risk för smittspridning, vidta åtgärder som innebär att 

tillfälligt begränsa besök i verksamheten i avvaktan på 

rekommendation från Smittskydd Stockholm 

 Fortfarande ingen konstaterad smitta på våra boenden 

 Förvaltningen skall tillsammans med representanter för 

Smittskydd Stockholm, läkarorganisationerna, SLSO, 

HSF delta i ett projekt/workshop kring smittspårning och 

hur vi bättre kan förstå vilka faktorer som är särskilt 

viktiga att beakta för att minimera smittspridning mm 

 

§ 7 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 

- Hornstulls Servicehus/ Astrid Kågedal har varit på ett 

fysiskt möte med förtroenderådet i Drakenbergs salen där 

cirka 20 boende var närvarande. Terese Gran och Ninozka 

Uribe höll information om hur besök från anhöriga till de 

boende ska gå till inför besöksförbudets upphävande den 

1 oktober. Det var en klar och tydlig information om detta 

och om några andra frågor som var aktuella. Astrid fick 

också möjligheten att presentera sig. 

https://sverigesradio.se/artikel/7565541
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- Sofiagården / Gun Sandquist har talat med Karin Thune i 

telefon om hur det gått med det upphävda besöksförbudet. 

De försöker hitta bra lösningar som passar verksamheten. 

De har kvar plexiglasen. Anhöriga förstår inte alltid och 

irritation kan uppstå när endast 1 -3 personer får besöka. 

Svårt för personalen att agera polis. Är det bra väder kan 

några uppmuntras till att vara utomhus. 

- Bergsunds vård och omsorgsboende /Ann-Katrin 

Sundman informerade om att verksamhetschef  Jenny 

Vånäs skickar all skriftlig information som de 

anhöriga/närstående får. Där framgår det nu att boendet 

har noggrann plan för hur de kommande besöken på 

boendet ska gå till. 

 

§ 8 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  

- Protokoll från 22 september 2020  

Genomgång av ärenden till äldrenämnden den 29 september 

2020 

                 

a) Tertialrapporten 2 2020 Äldrenämnden 

KPRs yttrande citat: 

”Av den sammanfattande analysen i tjänsteutlåtandet 

framgår ”Effekterna av Coronapandemin har haft en stor 

påverkan på äldreförvaltningens arbete under årets två 

första tertial och kommer även fortsättningsvis ha 

betydelse”. KPR instämmer och inser att förvaltningen 

slitit hårt och gjort det bästa möjliga.  Äldreomsorgen i 

Stockholm har verkligen hamnat i fokus. De svåra 

konsekvenserna med många äldre som avlidit inom 

stadens äldreomsorg måste få en stor påverkan på hur 

framtidens äldreomsorg ska utformas. Många av de brister 

som nu är så tydliga, har pensionärsrådet många gånger 

påtalat.” 

Detta påpekande gäller också för SPR och vi ställer oss 

bakom. Detsamma gäller resten av skrivningen på hela sid 

4 och 5. 

 

Ytterligare ett citat som SPR ställer sig bakom 

 

 KFs mål för verksamhetsområdet är att: 

"I Stockholm har äldre en tillvaro som präglas av hög 

kvalitet, trygghet och självbestämmande". 

"KPR vill upprepa vårt yttrande över tertialrapport 1 att 

när KPR får läsa att målen är  helt uppfyllda, är det helt fel 

i en tid när många sköra äldre har avlidit inom 

äldreomsorgen i Stockholm. Konsekvenserna av 

pandemin har naturligtvis varit stora det senaste halvåret. 
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Det har b la inneburit att de mål som funnits inte alls har 

uppfyllts vilket borde framgå av rapporten". 

 

"De brister som finns inom äldreomsorgen t ex vad gäller 

personalpolitiken, hygienrutiner och dålig kontinuitet 

inom hem tjänsten blev en stor fråga. Vi hoppas nu att de 

löften som framfördes om en kraftig förstärkning av 

äldreomsorgen verkligen ska uppfyllas." 

 

§ 9        Information om inkomna handlingar 

- Inbjudan till samråd om detaljplan för van der Huff 8 

m.fl. 

Pensionärsrådet har yttrat sig under § 5. 

 

§ 10  Övriga frågor 

När vi kan träffas igen fysiskt vill vi ha, vilket vi tidigare  

bestämt, information om 

 - hur upphandling görs inom staden och  

 - hur kvalitetsuppföljning genomförs 

 

§ 11 Nästa sammanträde 

        Måndag 16 november klockan 10.00 -12.00 

 

 

§ 12 Mötets avslutande. 

Ordförande avslutar mötet. 

 

 

 

Protokollet sammanställt av  

 

Christina Lindström 

  

 

 

  

 

 

 

 


